



4.2 Please write up a paragraph in not more than 100 words starting the reason for applying the post of Graduate Trainee  
請用不多於 100 字，列出申請此見習生職位的原因。

**(V) IMPORTANT NOTES 重要資料**

Appointee may be required to perform duties outside normal office hours and / or work on shift duty.  
獲取錄申請人可能需要在正常辦公時間外及 / 或輪班工作。

**(VI) DECLARATION 聲明書**

I understand that if I wilfully give any false information or withhold any material information, my application will not be further processed or I shall render myself liable to dismissal if I am appointed to the service of the Vocational Training Council.

我明白如故意虛報或隱瞞重要資料，貴局將不會處理這申請。即使獲貴局錄用，本人亦有可能被解僱。

I understand and accept that the information given above will be provided to organizations authorized to process the information for appointment (e.g. qualification and health assessment and integrity checking).

我明白並同意上述資料會送交已授權機構以便進行招聘工作（例如查核資歷、健康情況及品行等）。

\_\_\_\_\_  
Signature of Applicant 申請人簽署

\_\_\_\_\_  
Date 日期

**FOR OFFICE USE ONLY**

**Part B: Vetting Result (to be completed by Section Head):**

The applicant \*can / cannot meet the selection criteria due to the following reasons:

Signature: \_\_\_\_\_

Name \_\_\_\_\_

Position: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

